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Raad voor Cliëntenparticipatie Assen 

p/a  Gemeente Assen 

Noordersingel 33 

9401 JW  ASSEN 

 

assenclientenraad@gmail.com 

www.rcp-assen.nl  

 

 

Verslag overleg Raad voor Cliëntenparticipatie Assen 
Plaats:  Gemeentehuis, zaal 1 

Datum: Woensdag 22 maart 2023 

Aanwezig RCPA: Ada Gorter, Aaftien Schlundt Bodien, Joke Hak, Jeanette Kleene, Menno 

Molenaar, Franklin Karst, Elma van Lienen, Roelien Ensing, Peter Hendriks 

Gasten:  

Afwezig mk:  

Notuliste:  Monique Loppersum 

 
 

Nr. Omschrijving Actie 
1. Opening en vaststelling agenda 

Ada opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom.  

 

 

2. Mededelingen en ingekomen stukken 

Uitnodiging adviesraden NMD-gemeenten 28 maart a.s. 

Roelien en Franklin gaan hiernaar toe. Aaftien gaat ze aanmelden.  

 

Terugkoppeling presentatie RCPA aan gemeenteambtenaren  

Het was een plezierige presentatie. Men was zeer geïnteresseerd om het zo (digitaal) 

te doen. We staan als raad wel weer op de kaart. Ongeveer 50 mensen waren 

ingelogd. De gemeente zit op dit moment vooral op de uitvoering en minder op de 

regelgeving. Hierdoor hebben we het als raad ook wat rustiger. Ada zal tijdens het 

voorzittersoverleg vragen hoe het nu zit met de uitvoering en of wij hierin iets 

kunnen betekenen.  

 

Terugkoppeling bijeenkomst schuldhulpverlening 

De akoestiek in het gebouw was slecht en het verslag is er nog niet. Elma heeft 

hierdoor veel gemist en ze wacht het verslag eerst even af voordat ze een 

terugkoppeling kan geven.  

Het eerste deel ging over energiearmoede en daarna ging het over in welke fase men 

zit als mensen in de schuldhulpverlening zitten. Eigenlijk zitten de mensen in de 

schuldhulpverlening overal in het traject.  

 

Aaftien heeft een mail ontvangen van WPDA voor een netwerkbijeenkomst en het 

onderwerp is bestaanszekerheid. De datum is nog niet bekend, maar er is gevraagd of 

er belangstelling voor is zodat de WPDA deze mensen rechtstreeks kan uitnodigen. 

Jeanette, Elma en Franklin hebben hier wel belangstelling voor. Aaftien gaat de 

mailadressen doorgeven.  

 

Terugkoppeling bijeenkomst 8 maart 

Het thema was dit jaar onbeperkt leefbaar. Het is georganiseerd door de Vrouwen 

van de Asser Gemeenteraad. Ze hebben een Facebook pagina en willen meer 

vrouwen enthousiasmeren voor de politiek. De inleiding is gedaan door Margreet de 
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Boer en er werd het e.e.a. verteld over de geschiedenis van de vrouwenbeweging. 

Daarna waren er twee vrouwen uit Amsterdam die een website zijn begonnen 

‘veiligevriendin’. Via hun website kun je spullen kopen om jezelf te verdedigen. Hun 

missie is dat zoveel mogelijk vriendinnen zich veilig voelen. Er waren vier thema’s 

die je kon bijwonen te weten: veiligheid, ondernemen, armoede en inclusie. 

 

Vroeger gaf de gemeente een folder uit waarin precies stond welke regelingen er 

waren, dit zal vermoedelijk nu digitaal zijn. Het is goed om hier eerst beter in te 

duiken (zijn de regelingen eenvoudig te vinden?) en daarna het signaal af te geven 

aan de gemeente. Tijdens het werkoverleg van 12 april zal hierover gebrainstormd 

worden. Afgesproken is dat iedereen zelf gaat zoeken wat er mogelijk is. De vraag 

naar hulp neemt wel aan alle kanten toe. Geprobeerd wordt of Tirza misschien kan 

aansluiten tijdens deze brainstorm, anders wordt het vermoedelijk 10 mei. 

Aaftien heeft de Sociale Kaart gecontroleerd, als raad zijn we lastig te vinden omdat 

we onder gezondheid vallen. Ook met een zoekterm op de raad kom je niet bij de 

RCPA uit. Aaftien gaat dit nog aangeven. 

  

Ada heeft nog een persoon benaderd om lid te worden van de raad. De huidige 

vergaderzaal is qua akoestiek niet heel fijn, wellicht kunnen wij ook voor een andere 

zaal gaan waar de akoestiek beter is. Op 12 april a.s. komt hij kennis maken.  

Franklin geeft de tip om eventueel via de Hanze Hogeschool ook wat te regelen voor 

vrijwilligers voor de RCPA. Ada gaat proberen of ze hierin iets kan bereiken.  
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3. Verslag 22 februari 2023 

Het verslag van 22 februari 2023 wordt zonder wijzigingen goedgekeurd.  

 

Naar aanleiding van: 

Contactpunt Mantelzorg → hier is nog geen informatie over. Het is goed om te 

informeren bij de heren die hier geweest zijn of ze al weten wat ze willen. Ada gaat 

contact met ze opnemen.  

Verkiezingen → Elma heeft het leuk gehad tijdens deze dag op het stembureau.  

Mariska Witte heeft nog aangegeven dat indien we als raad meer willen weten over 

het cliëntervaringsonderzoek, dat we dan bij Afien Valkenborg moeten zijn. Aaftien 

heeft Afien gemaild maar nog geen reactie gekregen. Elma merkt op dat de term 

kwaliteit van leven niet voor iedereen de zelfde betekenis heeft. Een voorbeeld voor 

aanpassing kan zijn of het leven gemakkelijker wordt. Aaftien zal Mariska hierover 

een mail sturen.   
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Aaftien 

4. Vaststellen advies Nadere regels Wmo en Jeugdhulp 

Hier is de vorige vergadering uitgebreid over gesproken. Tijdens deze vergadering is 

het formeel vastgesteld. 

 

 

5. Vaststellen RCPA-jaarverslag 2022 

Dit is ook reeds besproken en wordt unaniem vastgesteld. Aaftien wordt bedankt 

voor het maken van het jaarverslag. 

 

 

6. Narratief onderzoek Rekencommissie Jong in Assen 

Het was een omvangrijk stuk. Peter geeft aan dat het heel gedegen is aangepakt. 

Jammer dat de jongeren zo weinig reageren. Het onderzoek is wel representatief.  

2/3 van de jongeren is heel tevreden maar dan is 1/3 niet tevreden en afgevraagd 

wordt of dit dan veel is of niet en hoe de verhouding is in andere steden.  

De samenvatting is wel een beetje hetgeen je kunt verwachten. In het rapport staat 

dat er geen structuur zit in het jeugdbeleid. De jongeren zijn niet bekend met Mijn 

Buurt Assen. Wellicht is het zinvol om Rob Kah uit te nodigen omdat ook de 

jongeren Vaart Welzijn niet kennen. Aaftien gaat dit regelen voor april of mei. 
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Het is belangrijk dat er aandacht is voor de gehele groep jeugd en de gemeente zal 

hier wel actief mee aan de slag moeten. Persoonlijke betrokkenheid is ook belangrijk.  

Ook de kinderraad kan (persoonlijk) gevraagd worden om advies hierin.  

 

Over dit punt kan een ongevraagd advies gegeven worden. Ook wordt er afgevraagd 

wat Assen zelf met de uitkomsten van het rapport doet. Ada gaat een concept 

ongevraagd advies schrijven en mailen, dit kan dan door iedereen aangevuld worden. 

In de week voor 12 april heeft iedereen het concept, dit kan dan op 12 april a.s. 

besproken worden.  

 

 

 

 

 

 

Ada 

7. Samenstelling commissies RCPA 

Er zijn nu 4 commissies: 

• Algemene Zaken 

• Werk en Inkomen 

• Jeugd  

• Zorg en Welzijn 

 

Tijdens de vergadering zijn de commissies doorgenomen en de namen zijn 

aangepast. Ook zijn de aandachtsgebieden hierin benoemd.  

 

Ook is het rooster van aftreden besproken. Vanaf 2014 zijn Joke, Elma en Aaftien in 

de RCPA. Indien deze drie leden aftreden wordt de RCPA wel heel klein. Joke en 

Elma vinden het belangrijk om nog wel wat te kunnen doen en dit is ook een stukje 

van nog meedoen in de maatschappij. Zolang het kan willen ze graag door. Aaftien 

geeft aan dat ze zich kan voorstellen dat er een nieuwe secretaris komt, maar tot nu 

toe is deze persoon er nog niet. Ook de rol van vicevoorzitter zal er nu moeten gaan 

komen omdat Ada met name in de zomermaanden niet altijd aanwezig kan zijn. Het 

is met name het leiden van de vergadering en naar het voorzittersoverleg gaan. 

Franklin wil deze rol wel op zich nemen en dit wordt unaniem besloten. Franklin zal 

contact opnemen met Ilonka om ook het grote scherm tijdens de vergaderingen te 

kunnen gebruiken zodat de leden indien nodig ook digitaal kunnen aansluiten.  

 

Tijdens deze vergadering neemt Peter afscheid van de raad. De RCPA wil Peter nog 

wel graag een keer zien om met een etentje afscheid te nemen. Het is de laatste 

vergadering van Peter en hij wordt ontzettend bedankt voor zijn inbreng tijdens de 

afgelopen 4 jaar. De knowhow is erg groot en Peter ging er volledig voor. De RCPA 

vindt het dan ook jammer dat hij stopt maar begrijpt het wel. Peter geeft ook aan dat 

hij met veel plezier mee heeft gedaan met de RCPA.  

 

Rapportage NMD-samenwerking (infoplan huishoudelijke ondersteuning) 

Schoon en leefbaar huis → er zijn een aantal punten die wel gemeten kunnen 

worden, denk aan de koelkast die op 5 graden of kouder moet staan etc.  

Er moet ook een bepaald patroon en regelmaat in zitten dat ze kunnen zien waar de 

bewoners recht op hebben en of er voldoende zorg is. Indien je zorginstelling veel 

vrijheid geeft wordt dit ook gebruikt.  

Er wordt ook verschil gemaakt tussen de buitengebieden en de stad zelf. Dit is ook 

terecht. Afgevraagd wordt hoe de kilometervergoeding dan verdisconteerd wordt.  

Uit de rapportage komen een paar belangrijke aandachtspunten naar voren.  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Franklin 

8. Informatie vanuit het veld 

Algemene zaken 

Geen bijzonderheden meer.  
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Werk en Inkomen 

Geen bijzonderheden meer. 

 

Zorg en Welzijn 

Geen bijzonderheden meer.   

 

9.  Rondvraag en sluiting 

Er zijn geen rondvragen en Ada sluit vervolgens om negen uur de vergadering en 

wenst iedereen wel thuis.  

De volgende formele vergadering is op 26 april 2023.  

 

 

 

 

Dit verslag is goedgekeurd en vastgesteld in de vergadering van 26 april 2023. 

 

 

 

Ada Gorter-ten Brink      Aaftien Schlundt Bodien 

voorzitter       secretaris 

 

 


